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Schůzka pracovní skupiny ÚAP – PS 1/2017 
 

Dne 6. 4. 2017, 9:00 – 11:00 h – zasedací místnost 218 - budova A 

 

Přítomni: KÚ Karlovarského kraje, ORP Aš, ORP Cheb, ORP Kraslice, ORP K. Vary, ORP 

Mariánské Lázně, ORP Ostrov, ORP Sokolov, (jmenovitě viz prezenční listina) 

Omluveni:   
 

Průběh: 

 

 1. Zahájení          (J. Jelínek) 

- Z důvodu krátké nepřítomnosti ing. arch. Kaválkové schůzku zahájil a přítomné 

přivítal ing. arch. Jelínek. Ze stejného důvodu bylo změněno původně navržené pořadí 

bodů programu jednání. 

 2. Aktualizace DM 2017            (J. Jelínek) 

- Ing. arch. Jelínek seznámil přítomné s připravovanými úpravami Datového modelu 

ÚAP (DM ÚAP). Tyto úpravy budou realizovány po dokončení aktualizace ÚAPk. 

Pracovníkům UUP bude v předstihu zaslán soubor xls s návrhem změn DM UAP 

spolu se žádostí o vyjádření či připomínky. 

 3. Dokumentace ÚAPo 2016                (pracovníci ORP, J.Jelínek) 

- Pracovníci UUP byli požádáni, aby popsali své dobré a špatné zkušenosti při 

zpracovávání 4. aktualizace UAPo. Převažují vesměs negativní zkušenosti, časový 

prostor pro práci na celkové aktualizaci je stále menší a menší, a to díky narůstající 

zátěži jiných agend, především pořizování ÚPD. Vyskytly se problémy s nadstavbou 

SPIRIT při generování tabulek do textové části. Externí zpracovatelé UAPo, kteří 

zpracovávají některé kapitoly textové části, mají problém vystihnout celkové pojetí 

dokumentace a dodané kapitoly vypadají v kontextu celého textu nevyváženě. Některé 

dříve používané statistické jevy ČSU jsou obtížně sledovatelné a dohledatelné. 

Pozitivně je hodnocena spolupráce se zástupci obcí při projednávání problémů a 

záměrů, určitě přínosnější se jeví osobní setkání, starostové již vnímají cykličnost a 

logiku aktualizací ÚAPo. Kladně bylo hodnoceno i zjednodušení aplikace společné 

Evidence pasportů. 

- Následně Ing. arch. Jelínek poskytl jako zpětnou vazbu hodnocení předaných 

dokumentací UAPo z pohledu pracovníků KÚ. Pozitivní se jeví zvyšující se grafická 

vypovídací schopnost schémat (UUP Sokolov, Ostrov). Celková úroveň a věcná 

přesnost UAPo má však klesající tendenci, která negativně ovlivní důvěryhodnost 

celých dokumentací ÚAPo při jejich následném používání. Pracovníci krajského 

úřadu jsou si vědomi přetrvávajících nepříznivých pracovních podmínek na ÚÚP, 

proto, i přes spíše negativní hodnocení dosažených výsledků, Ing. arch. Kaválková 

zdůraznila poděkování všem zúčastněným za odvedenou práci.  

- V daných podmínkách budou proto pracovníci KÚ (nyní i do budoucna) klást v ÚAPo 

zvýšený důraz na zpracovávání Záměrů a Problémů, které jsou zásadní pro 

projektanty územních plánů a pro navazující zpracovávání aktualizací ÚAPk.  

- Přitom nadále platí, že hlavní prioritou ÚAP zůstává průběžná aktualizace 

vektorových dat ÚAP. 
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 4. Záměry a problémy ÚAPo               (J. Jelínek, P. Křenek, J. Irovská) 

- Petr Křenek zopakoval metodiku vypracovanou pro zpracovávání Záměrů a Problémů,  

připomněl, že v neveřejné části krajského webu jsou umístěny metodické listy jako 

návody pro práci, knihovna problémů a knihovna záměrů.  

- Dále upozornil na to, že některé UUP ještě nedodaly vektorové vrstvy Problémů a 

Záměrů (bod, line, polygon), pro zpracování ÚAPk je nutno předat tyto vrstvy 

prostřednictvím validace na Geoportál KK.        

 5. Různé            (pracovníci KK) 

- V tomto bodě se Ing. arch. Jelínek dotázal na efektivitu využívání převodníku dat do 

MYSIS, zdali to očekávaným způsobem práci s daty urychluje. Pracovníci UUP 

Karlovy Vary potvrdili zlepšení situace, v UUP Cheb zatím bez hodnocení, v UUP Aš 

převod probíhá 1 x za 2 roky, tudíž použití se předpokládá po provedené 4. aktualizaci 

UAPo. UUP Ostrov data v MISYS nevyužívají, ostatní UUP MISYS nemají. 

- Jako reakce na obtížné zpracování statistických dat zazněla nabídka pracovníků 

krajského úřadu pro přidání některých jevů nebo položek do standartních statistických 

shp a DM ÚAP. Předmětné jevy ke sledování je možno zaslat spolu s vyjádřením 

k úpravám DM ÚAP. 

- Ve věci poskytování dat ÚAP pro komplexní pozemkové úpravy (KPÚ) jsou pracovníci 

krajského úřadu toho názoru, že výstupy z KPÚ jsou významným podkladem pro 

územně plánovací dokumentace nebo pro územní řízení, tudíž je v prospěch územního 

plánování data ÚAP k tomuto účelu poskytovat, a to také pracovníkům ÚUP 

doporučují. Výdej dat by měl, obdobně jako v případě ÚPD probíhat na úrovni UUP. 

 6. Metodické informace z oblasti územního plánování     (J. Kaválková) 

- Ing. arch. Kaválková informovala přítomné o postupu prací na probíhající Aktualizaci 

č. 1 ZÚR KK, oba rozpory jsou vyřešeny a práce projektanta pokračují, zatím 

předběžný termín veřejného projednání je stanoven na letní měsíce tohoto roku. 

Přítomní byli požádáni o součinnost u jednotlivých obcí, je vhodné informovat jejich 

zástupce o eventuálních připomínkách, které ještě mohou být podány a akceptovány. 

- Na druhou polovinu měsíce června je plánována porada pro pořizovatele a 

projektanty územních plánů, která by se měla konat opět na krajském úřadě, termín 

bude upřesněn. 

- Zmíněna byla informace o Územní studii silniční dopravy v oblasti Karlových Varů. 

- Vzhledem k některým špatným zkušenostem s čitelností papírových územních plánů 

bude věnována zvýšená pozornost měřítkům výkresů, projektant by měl provést jejich 

výstupní kontrolu. 

- Při zadání změny územního plánu, není povinnou součástí grafická příloha, měl by být 

proto kladen důraz na její správné pojmenován jako “předběžné grafické vymezení 

řešeného území“, ing. arch. Kaválková nabízí možnost konzultace. 

- Dále byli přítomní informováni o případu systémové podjatosti celého úřadu, stížnost 

na systémovou podjatost byla podána na celý Magistrát města Karlovy Vary.  

- Jako poslední zazněla informace o společném pokynu ČÚZK a MMR pro spolupráci 

katastrálních úřadů, stavebních úřadů a UUP při revizi katastru nemovitostí. 

Pracovníci UUP Kraslice sdělili již získané zkušenosti při probíhající revizi katastru 
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obce Jindřichovice, je s tím spojena opět zvýšená agenda a je zřetelný nejednotný 

přístup k jednotlivým revidovaným případům. 

 

  

Úkoly: pracovníci KU  - bude konzultovat s UUP návrh změn DM ÚAP  

    - zřídí novým pracovníkům UUP přístupy do aplikací ÚAP  

pracovníci UUP - podají připomínky ke změnám DM ÚAP    

    - navrhnou nové statistické jevy (položky) k pravidelnému 

      sledování v ÚAP 

 

O konání další pracovní skupiny Vás budeme informovat e-mailem. 

 

Zapsali: Ing. arch. J. Kaválková, Ing. J. Irovská, Ing. Ivana Nykodýmová, Mgr. Barbora 

Žemličková, Ing. arch. J. Jelínek, P. Křenek 


